
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 5 octombrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din data de 5 octombrie 2022,
a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 837/2022

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna Velici Delia,
secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, în funcție.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 262/2022 preşedinte de şedinţă este dl consilier

Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care face imposibilă prezența

consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Supun la vot Ordinea de zi:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Realizarea transportului public electric local în

Municipiul Petroșani și spre Comuna Bănița", depus pentru finanțare prin PNRR, Componenta C10 –
Fondul local, Investiția I.1.1 - Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de
vehicule nepoluante), apelul de proiecte PNRR/2022/C10 - I.1.1;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Întrebarea mea este: se justifică cumva, a făcut cineva un studiu de caz cu numărul de călători care ar

face această călătorie între Bănița și Petroșani necesară a unui număr de 7 de autobuze? Am citit că au o
lungime de 10 metri, asta înseamnă un număr de 19 locuri. Am studiat diferite oferte la autobuzele electrice și
întreb ce marcă sunt? Prețurile sunt destul de mari după părerea mea.

DNA DRAGOȘ:
- Da, o să vă răspund eu. Necesarul de autobuze este dat printr-o adresă de către primăria Bănița și înspre

Bănița va circula un singur autobuz, nu 7. Ca să vă răspund la a doua întrebare: prețul unui autobuz este dat prin
ghidul de finanțare. Așa se face valoarea proiectului, costul/autobuz plus stațiile de încărcare. După ce se va
aporoba proiectul atunci vom face achiziție, atunci o să stabilim. Sunt autobuze și de 12 m, noi am ales din ghid
unul de 10 m.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Aici scrie că aceste autobuze vor circula pe ruta Petroșani - Bănița.

DNA DRAGOȘ:
- Scrie în Referatul de aprobare că va circula un singur autobuz către Bănița, celelalte circulă în Petroșani.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 338/2022.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 1.200 lei în vederea

asigurării cheltuielilor legate de deplasarea unei delegaţii de sportivi din municipiul Petroşani la cea de-a
35-a ediție a semimaratonului de la Varpalota, Ungaria;



- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 339/2022.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Modernizarea Spitalului de Urgență Petroșani în

vederea reducerii riscului de infecții nosocomiale" și a cheltuielilor legate de proiect, în vederea depunerii
pentru finanțare prin PNRR, Componenta 12 – Sănătate, Investiția I2. Dezvoltarea infrastructurii
spitalicești publice, Investiția Specifică I2.4. Echipamente și materiale destinate reducerii riscului de
infecții nosocomiale.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÂRBU:
- Am văzut acolo, contribuții din bugetul propriu și nu mi-am dat seama de sumă. Este ok că se face acest

proiect, dar care ar fi contribuția proprie?

DNA DRAGOȘ:
- Nu există contribuție proprie ca și toate Anexele de finațare din PNRR, este 100% dar la toate aceste

proiecte trebuie introdus acest articol prin care ne asumăm eventualele cheltuieli neeligibile care ar putea apărea
pe parcursul implementării proiectului. Acesta este motivul pentru care nu este trecută nici o sumă.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 340/2022.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local, convocată de

îndată pentru data de 5 octombrie 2022.

Petroşani, 5 octombrie 2022

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


